
Til alle dunker eiere

Ved samlingen på Maurvangen vil avlsrådet be om å få ta DNA svaber av en del
hunder da det kan være interessant for videre kartlegging.

Det kan være i forbindelse med sykdom, genetisk variasjon eller som kontroll
individer for utelukking av arvelige lidelser.

Vi skulle gjerne hatt svaberprøver av eldre, generelt friske hunder også. Om det er
noen som har eldre hunder over 10 år de kunne tenkt seg å ta med til Maurvangen
slik at vi kan få tatt prøver av de, vil dette være svært informativt og hjelpsomt for
avlsrådet videre arbeid for helse i dunker rasen.

Vi vil kun ta svaberprøver (spyttprøver tatt med liten kost i munnen) ikke
blodprøver og håper dere samarbeider med oss og stiller hundene til disposisjon.

Mvh Avlsrådet for Dunker


